
Partij Vrij Almelo (PVA)

Schriftelijke vragen aan college van B&W Almelo.
 
Betreft: hoorzitting 25 september 2019

Geacht college,

Op 25 september 2019 heeft er een hoorzitting plaatsgevonden bij de gemeentelijk 
bezwarencommissie over een bezwaarschrift tegen het niet in behandeling nemen van 
een aanvraag om een omgevingsvergunning voor het bedrijfsmatig in gebruik mogen 
nemen van een keuken van 28m2 groot. Er was derhalve sprake van een (1) simpele 
juridische vraag: is het juridisch juist dat het college de aanvraag niet in behandeling 
hoefde te nemen.  

U heeft zich tot verbazing van Partij Vrij Almelo (PVA) laten vertegenwoordigen door een 
hartstikke dure advocaat en een ambtenaar. De advocaat voerde het woord, de 
ambtenaar zei niets. 

Wij hebben de volgende vragen:  
 
1.       Bent u het met de PVA eens dat nu het college zich heeft laten vertegenwoordigen 
bij een bezwarencommissie op een hoorzitting door een advocaat, dit te veel van het 
goede is. Zo nee waarom niet?

2.       De advocaat heeft op die hoorzitting namens het college kritiek geuit op de in 
geding gebrachte grief dat de hoogte van de juridische bijstand (inmiddels meer is dan 
100.000,-) niet in de bezwaarprocedure aan de orde mochten worden gesteld en het 
ongepast was dat haar facturen aan het college op facebook staan. Is het college bekend 
met deze gang van zaken? 

3.       Deelt het college de mening van de PVA dat het onwenselijk is dat de advocaat in 
kwestie haar ongenoegen via uw college in de bezwarenprocedure aan de kaak stelt? Zo 
nee waarom niet?  

4.       Verspilt het college niet te veel gemeenschapsgeld door telkens maar weer 
advocaten voor het minste geringste op te laten draven? Zo nee waarom dan precies 
niet?

Graag zouden wij deze vragen beantwoord zien binnen de daarvoor gestelde termijn.
Met vriendelijke groet,



Namens fractie Partij Vrij Almelo (PVA)

Harry de Olde (fractievoorzitter)


